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几百年来, 我们的祖辈和父辈们从中国原乡,几经风浪,离乡背井
来到东南亚，在这⽚土地上落地生 根，艰苦奋斗，繁衍发展， 
渐渐让后代接受良好的教育，并到城市为生活打拼，成就斐然
！

华人的血液里，传承着自强不息和刻苦耐劳的个性与精神， 为
美好的生活努力奋斗，留下了许多 东南亚海外华人白手兴家的
痕迹。

【海水之处有华人】

白手兴家奖与东盟海外华人奖， 不仅仅是一项表扬奖，也是为
了表扬东南亚海外华人的坚毅与刻苦的精神！欢迎各界人士报
名参与，包括百年⽼品牌、新品牌华企、华商以及杰出华人。

请千万不要错过您的努力与成就被认可及表扬的机会。

For centuries, our forefathers braved countless hardships as they traveled 
from China to Southeast Asia. Here, they land their roots and strived hard 
for a better life in the future. They work very hard to give good education to 
their children.

These core values of hard work, self-improvement, and ingenuity flows 
through the veins of every Chinese person. Yet their enterprising spirit lead 
them to create resilience businesses. These overseas Chinese enterprises 
form the foundation of significant economy today.

Thus, the saying goes, “Wherever there is ocean, there will be Chinese 
people.”

The ASEAN Chinese Book of Records and Awards is more than just an 
award. It symbolizes and celebrates the spirit of perseverance and hard 
work of the overseas Chinese in Southeast Asia.

With this spirit in mind, we invite every overseas Chinese-owned enterprises 
to participate in this meaningful event.

Take this chance to showcase your achievements. Join the ASEAN Chinese 
Book of Records and Awards now!



1. Theme: "From Scratch to Success to Meritorious Deeds"

2. Target audience: Local or overseas ASEAN Chinese compa-

nies and businessmen.

3. The awards will be divided into 3 categories:

    a. ACBA Excellent Enterprise Award

    b. ACBA Business Legacy Award

    c. ACBA Non-business Awards

4. Date and time: 23rd July 2023, 11am - 3pm

5. Venue: 

Vangohh Eminent Hotel, Bukit Mertajam

6. Other Awards Ceremony Venue: 

- Klang Valley

- Iskandar

7. Organisers: Money Compass, International Business Alliance

8. Award nomination deadline: 10th July 2023

1. Amy Seok ~ 012-300 5633

2. Dr. Francis ~ 016-559 4008 

3. Vincent Yu ~  012-401 6363

4. YK Leong ~ 012-475 5031

5. Shirlenne Loo ~ 012-533 4411

召集人 Convener 扫描提名

颁奖典礼简介

使
命 

aseancba.com/acba-award/

AWARDS CEREMONY INTRODUCTION
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秘书处咨询
有意提名纪录大全及白手兴家奖项者，请联系：

SECRETARIAT INQUIRIES

 雁过留声，人过留名，《白手兴家东盟华人记录大全》记载了东盟各国成功的华裔几代人的奋斗历
程，他们的心血和荣耀。他们从一开始身处陌生环境，筚路蓝缕、梯山航海，一切都是从零开始，
白手起家，纵使面对种种困难和挑战却从不轻言放弃，在逆境中发愤图强、排除万难，最终是天道
酬勤，过着富足的生活。

The ASEAN Chinese Book of Records and Awards was created to recognize the struggles, 
hard work and achievements of Chinese in ASEAN countries.

Our Chinese ancestors traveled through rough seas and tall mountains before they settled 
down in unfamiliar territories in the ASEAN region. Despite these challenges, they perse-
vered and were rewarded for their diligence with a prosperous life.

 1. 主题：“白手兴家，树功⽴业，光辉典范”

2. 目标群众： 东盟杰出华企、华商与华人

3. 奖项将分为以下三个组别 :

   a. 白手兴家 - 企业表现奖

   b. 白手兴家 - 企业传承奖

   c. 白手兴家 - 非企业表扬奖

4. 举办日期与时间：23/7/2023, 上午11时至下午3时

5. 举办地点：

梵高酒店 , Bukit Mertajam

6. 其他季颁奖典礼地点 :

- 首季 - 巴生

- 第叁季 - 依斯干达 

7. 联合主办单位： 国际联盟、精明理财

8. 奖项提名截止日期：10/7/2023 （次季）

- 第肆季 - 峇株巴辖

- 第伍季 - 沙巴 / 砂拉越

- Batu Pahat

- Sabah / Sarawak


